

Extension of MMW Library Opening Hours during Examination Period 蒙民偉圖書館考試期間延長開放時間

The Mong Man Wai Library on Tai Po Campus will extend its opening hours during the examination period from Monday, 16 November 2015 to Saturday, 19 December 2015. While the whole G/F will remain open 24 hours every day, other floors of the MMW Library will remain open during the extended hours on weekdays, weekends and public holidays. However, the Circulation Counter and the Information Counter will be closed, and loans and enquiry services will not be provided beyond normal opening hours. Library users may borrow library books at the self-service borrowing station during the extended opening hours.

Opening hours of G/F and other floors of MMW Library and Tseung Kwan O Study Centre Learning Commons during the examination period from 16 November to 19 December 2015 are as follows:

	Whole G/F, MMW Library	Other Floors, MMW Library	TKOSC Learning Commons
Monday to Friday	Open 24 hours (Counter service hours: 8:30 am - 10:00 pm)	8:00 am - 12:00 am	8:30 am - 10:00 pm (Counter service hours: 10:30 am - 10:00 pm)
Saturday	Open 24 hours (Counter service hours: 8:30 am - 7:00 pm)	8:30 am - 10:00 pm	8:30 am - 6:00 pm
Sunday	Open 24 hours (Counter service hours: 10:00 am - 6:00 pm)	10:00 am - 10:00 pm	Closed

To promote fair use and to further support students' need for computing facilities, online advance booking system will also be extended to PC workstations at the 7 x 24 Learning Centre and the new PC area on G/F from 16 November 2015 onward. Booking can be made by HKIEd students 7 days in advance.

For further details, please contact the Library's Information Counter at 2948 6653.

大埔校園蒙民偉圖書館將於2015年11月16日(星期一)至2015年12月19日(星期六)考試期間延長開放。此段期間，蒙民偉圖書館地下全層將會維持每天二十四小時開放，而其餘樓層則會於週日和週末延長開放時間。但流通服務台及諮詢服務台只會於正常時段開放，於延長時段不會提供外借及諮詢服務，讀者可於延長時段經自助借書機外借圖書。

蒙民偉圖書館地下和其餘樓層，以及將軍澳教學中心學習共享於2015年11月16日至12月19日考試期間開放時間詳情如下：

	蒙民偉圖書館地下全層	蒙民偉圖書館其餘樓層	將軍澳教學中心學習共享
星期一至五	廿四小時開放 (服務台開放時間：上午8:30至晚上10:00)	上午8:00至凌晨12:00	上午8:30至晚上10:00 (服務台開放時間：上午10:30至晚上10:00)
星期六	廿四小時開放 (服務台開放時間：上午8:30至下午7:00)	上午8:30至晚上10:00	上午8:30至下午6:00
星期日	廿四小時開放 (服務台開放時間：上午10:00至下午6:00)	上午10:00至晚上10:00	閉館

為了促進公平使用與進一步滿足同學們對電腦器材的需求，由2015年11月16日起 7 x 24 研習中心內和地下新增的電腦工作站亦將加入網上預約系統供本校同學七天前預約。

如有查詢，請致電2948 6653聯絡圖書館諮詢服務台。

Sidney Cheng, Librarian
圖書館館長 鄭保瑛
9 November 2015